
Interpelácia č. 48/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Čo s priemyselným parkom, pán primátor? Ako to beží? Tie peniaze nám dajú, nedajú? Ja 

osobne si myslím, že to bolo zlé rozhodnutie, že tie peniaze sme nezobrali tých 500 tis., horšie 

rozhodnutie bolo to, že sme fakticky dovolili Blike, žeby vybrala tie stroje z toho parku 

a najhoršie rozhodnutie je to, že sme fakticky išli do takého projektu, ale to necháme na 

diskusiu.  
 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade priemyselného parku, tie súdne spory pokračujú, o ktorých ste boli informovaní.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


